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que l’Oficina Administrativa comenci el seu ftin- 
cionament d’acord amb aqüestes normes.

Es llegeix una altra comunicado del doctor Mas 
Puig, Delegai del Comité de représentants del par
tit de Barcelona, on es demana que pel Sindicat 
sigui implantada una Secció per facilitar als met- 
ges tota mena de treballs de copisteria, mecano
grafía i adreces.

S ’acorda contestar que el Sindicat té ja creats 
alguns dels serveis sollicitais, que són : facilitar les 
adreces impreses dels metges de Catalunya i fer 
circolars, serveis que poden éssers oferts a tots els 
associats i que per poder oferir tota mena de tre
balls de mecanografía i copisteria caldria una orga- 
nització especial que el Conseil pot estudiar.

Es llegeixen unes propositions que, a fi que si- 
guin elevades a la propera Assemblea de Delegats, 
han estât lliurades al Conseil pel Comité de repré
sentants del partit de Barcelona.

Essent una de les esmentades propositions adre- 
çada a la Mutual Mèdica, s’acorda per unanimitat 
traslladar-la al Conseil Administratiu de la Mutual, 
a tots els efectes.

La presidència diu que el Conseil, després d’as- 
sabentat de la proposic.iô que li ha estât dirigida, 
haurà de presentar-la a la discussió a la propera 
Assemblea ordinària de Delegats.

Després d’un breu canvi d’impressions, s’acor
da el que ha proposât la presidència.

Per estar absent el doctor Puig i Sais, que ofe- 
ri d’estudiar detingudament el projecte de segur 
de Vellesa, es deixa la discussió d’aquest projecte 
per la propera sessió.

El doctor Presta, com a Président de la Comis- 
siô de la Caixa de Beneficència, detalla l’informe 
i resolució de la Comissió respecte les demandes 
que s’han présentât i de conformitat amb el seu 
criteri s’acorda:

Concedir a la senyora E. C., vidua de F., una 
nova pensió de 90 pessetes al mes, durant 6 me- 
sos ; concedir a la senyora D. A ., vidua de R., 
una nova subvenció de 60 pessetes al mes, durant 
6 mesos ; concedir a l’òrfena N. M. una nova sub
venció de 50 pessetes al mes, durant sis mesos; 
concedir a la senyora R. B., vidua de F., 50 pes
setes al mes, durant 6 mesos; concedir a la se
nyora C., vidua de V ., 50 pessetes al mes, durant 
6 mesos.

A  continuació, el doctor Presta fa  notar que, 
malgrat tots els esforços de la Comissió per re-

duir les despeses de la Caixa de Beneficència pro
posant només l’atorgaciô d’aquelles subventions 
que responen a véritables casos de necessitat, sols 
s’ha pogut reduir una part insignificant per ésser 
tots els casos que es presenten d’aquell carácter. 
A ixó  demostra la imperiosa necessitat d’augmen- 
tar els ingressos.

Diu que la Comissió ha estudiat detingudament 
aquest aspecte i que creu factible l’augment d’in- 
gressos alliberant al Sindicat de la càrrega que 
avui li representa la Caixa de Beneficència. La 
base és poder installar dins el local del Sindicat 
vitrines per exposicions permanents i transitôries 
d’especialitats farmacèutiques, instrumental, lli- 
bres, apôsits, aparellatge electro-mèdic, etc., pe
ro, per a obtenir que les cases interessades acudin 
al Sindicat, cal fomentar la concorrència de so- 
cis i la vida social, que, altrament, no cal pas fer 
remarcar que seria beneficiosa per al Sindicat.

Considéra primordial, per a obtenir aquesta vi
da de relació i a base de la mateixa poder orga- 
nitzar aquelles exhibicions amb èxit econômic, el 
trasllat del Sindicat a un local que reuneixi més 
condicions que Tactual, on, probablement, acudi- 
rien altres entitats professionals i cientifiques que 
110 tenen local propi. Havent-se ja pensât en un 
local determinat. La idea de trasllat a un altre 
local, insinuada en la sessió del 17 de febrer de
1927, acta núm. 249, l’ha recollida la Comissió 
de la Caixa de Beneficència, si bé no té encara 
prou concretat el seu projecte; el doctor Presta 
sotmet a la consideració del Conseil la idea en 
principi, oferint-se, en cas d’ésser acceptai, per 
fer un estudi detallat que Tesmentada comissió 
sotmetria al Conseil en una propera reunió.

Es canvien impressions i els doctors Riera i Fi- 
ga fan notar que es podria orientar aquesta idea 
com un assaig del Casal, i unànimament s’aprova 
la idea en principi, encarregant a la Comissió de 
la Caixa de Beneficència que faci els treballs ne- 
cessaris per poder concretar més i discutir defini- 
tivament l’assumpte en una propera reunió.

Són admesos socis, a les resultes dels trámits 
normáis, els següents companys:

Cast Simón Castillo, de Barcelona; Lleó For- 
miguera Manen i Ildefons Franco López, de Llei- 
da; Josep Poli Marsal, de Barbará, partit de 
Montblanch.

Causen baixa, per defunció, els doctors Fran-


